
 

KA5 KAMRATFÖRENING 

HÄRNÖSAND 

 
Protokoll nr: 5 fört vid styrelsesammanträde 2024-09-10 

 

Plats: Marinmässen 

Tid: 13.00 – 14.20 

 

Närvarande:  Mona Rodling, Tommy Lindqvist, Hans Wiklander, Jens Boeng, Uno Gradin, Gun-Inger 

Nilsson, Jan Brännholm, Per-Olof Hansson och Leif Mähler.  

Ej närvarande: Bengt-Ivar Rådström, Kerstin Melander, Hans-Erik Fahlén, Arne Högmark, Ulf Ögren, 

Sten-Olof Eriksson, Gunnar Westman, Kalle Bäcklund och Gösta Rodling. 

 

§ 37 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Mona hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 38 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 39 Val av justerare 

Valdes Jens Boeng. 

 

§ 40 Föregående protokoll från sammanträdet 2024-06-18 

Protokollet gicks igenom och lades därefter med godkännande till handlingarna. 

 

§ 41 Pubafton och information om nya arkivet 

Eftersom Flottans Män ska ha en ärtmiddag med information om nya arkivet, kan inte vi också 

genomföra detsamma. Föreslogs information på Hernö Gin hotell. Men den skulle bli alltför kostsam. 

Vi stryker pubafton och satsar på Höstmiddagen.   

 

§ 42 Aktivitetsförslag 

Föreslogs glöggafton före jul. Beslutades att vi genomför en sådan den 12 december klockan 15. Mona 

kollar ifall vi kan få besök av lucia. Gun-Inger ser till att vi får tilltugg. Kostnad för deltagare bestäms 

när vi fått prisuppgifter. Hasse skriver inbjudan. Föreslogs även besök museet  på Sandö glasbruk, men 

det avvaktar vi med till våren. 

 

§ 43 Ekonomiläget 

Tommy meddelade att vi för närvarande har 54.661 kronor. När S O Eriksson var på besök hos 

Vapenbröderna vid kamratföreningsträffen, hade de andra föreningarna kommit överens om att ge en 

gåva på 500 kronor. S O kände inget annat alternativ än att säga vi är med, han tog kontakt med Mona 

som stöttade förslaget. Styrelsen sade att det var ett korrekt beslut och stöttade det till fullo. 

 

§ 44 Medlemsläget efter påminnelse 

Beslutades att vi kontaktar strax över 20 gamla medlemmar och erbjuder kostnadsfritt medlemskap för 

2024-25. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

§ 45 Höstmiddagen 

Beslutades att middagen går av stapeln den 12 oktober klockan 18, med Bio från 17.30. Mona kollar 

måltidsförslag med Kerstin/Freddes samt Jonatan och Engströms. Vi tar betalt i förskott och senaste 

betalningsdag är den 6 oktober. Gun-Inger tar fram visor, som kopieras av Mona. Pris bestäms när vi 

vet vilken mat det blir. Eftersom vi av kostnadsskäl inte anlitar serveringspersonal, vill vi att så många 

som möjligt i styrelsen ställer upp och hjälper till. 

 

§ 46 Flagga 

Det finns inget intresse för oss att köpa den föreslagna kustartilleriflaggan. 

 

§ 47 Övriga frågor 

Uno sade att i kommande Bäverpost kommer 6-7 sidor att handla om Hemsön. Är det någon som har 

information om ön, vill Uno gärna få ta del av det. Tidningen kommer även att innehålla information 

om finska krigsbarn, som kom till oss. Finns något ”krigsbarn” i vårt närområde önskar Uno få uppgift 

om det. Mona hade fått mail från en person, om Obbola under kalla kriget. Mona lämnade 

handlingarna till Uno ifall det kan vara något att ta med i tidningen. 

Gruppen ska få ny chef och vederbörande ingår i vår styrelse enligt stadgarna.Vi informerar den 

tillträdande om det innan vi kompletterar styrelsen med de nya uppgifterna. 

 

§ 48 Mötet avslutas 

Ordföranden förklarade nu mötet avslutat.  

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Hans Wiklander Mona Rodling Jens Boeng 

Sekreterare Ordförande Justerare 


